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BESLUITENLIJST RAADSVERGADERING  
8 juli 2021 

 
Presentielijst 
Aanwezig: 
Mortel, R.J. van de (Voorzitter) 
Deneer, J.A. (Griffier) 
 
Beijens-Swalen, J.E.M.M. (CDA) 
Dinther, C.J.W.M. van (VVD) 
Doorn, E.P.A. van (Gemeentebelangen) 
Dorna, K. (PvdA-GroenLinks) 
Graaff, W.J. de (D66) 
Iersel, J.C.M. van (CDA) 
Jans, R.J.E.J. (CDA) 
Lange, N.C. de (PvdA-GroenLinks) 
Meuwissen, D.H. (D66)  
Otter, J.H.L. den (Gemeentebelangen) 
Peijnenburg-van Gemert, B.W. (Gemeentebelangen) 
Pullens-Robeerst, N.W.G. (VVD) 
Schellekens, E.F.M. (D66) 
Smith, D.J.M.  
Sprik, K. (PvdA-GroenLinks) 
Timmermans, L.J.M. (VVD) 
Venrooij, M. (Gemeentebelangen) 
Verlijsdonk, J.A.B. (D66)  
Vrensen, J.C.S.M. (Progressief Liberaal Vught) 
Vromans, M.W.P. (Gemeentebelangen) 
Woesik, A.L. van (Gemeentebelangen) 
 
Maine, M.F.H du (Wethouder) 
Potters, A.J.F.(Wethouder) 
Ven, T.O.S. van de (Wethouder)  
Vos, Y.T. (Wethouder)  
 
 
1. Opening  
De voorzitter opent de vergadering met de bede en heet iedereen van harte welkom.  
 
2. Trekking stemcijfer 
Het stemcijfer wordt getrokken: nr. 18, de heer Verlijsdonk. Dit betekent dat de D66-fractie mag 
beginnen met de beraadslagingen.  
 
3. Vaststellen 
3.1 Vaststellen agenda  
GB geeft aan dat de bestuursrapportage I-2021 voor hen een hamerstuk is. Voor VVD blijft het een 
bespreekstuk. Derhalve wordt dit agendapunt als bespreekstuk behandeld.  
 
De heren Van der Vossen en Verlinde zijn afwezig.  
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3.2 Vaststellen besluitenlijst 
De besluitenlijst van 17 juni wordt ongewijzigd vastgesteld.   
 
4. Mededelingen 
4.1 Mededelingen vanuit de raad 
D66 geeft aan de afsplitsing van de heer Vrensen ten zeerste te betreuren. D66 herkent zich niet in 
de argumentatie zoals de beschreven is in het persbericht.  
 
4.2 Mededelingen vanuit het college 
Er zijn geen mededelingen.  
  
5. Lijst ingekomen stukken 
Cat. I-A Externen 
 
Cat. I-B Externen 
Progressief Liberaal Vught wordt graag geïnformeerd over de actie die door het college is ingezet 
om de overlast van geluid te verminderen. En wat is de stand van zaken van de verplaatsing van 
speeltoestellen?  
Wethouder Van de Ven meldt dat er beloofd is de speeltoestellen te verplaatsen als er duidelijkheid 
is over het plan De Baarzen. Voor de overlast is er dagelijks contact met de politie en het 
jongerenwerk. Zij ervaren geen overlast en er zijn ook geen meldingen van omwonenden ontvangen, 
wel vanuit de woonvorm. Volgende week vindt er een gesprek plaatst met de politie, het 
jongerenwerk, de jongeren en de omwonenden.  
 
GB vraagt wanneer er duidelijkheid komt over het plan De Baarzen?  
Wethouder Van de Ven geeft aan dat wanneer er duidelijkheid is over de plannen dat het moment 
is waarop gekeken zal worden naar de verplaatsing van de speeltoestellen.  
Wethouder Vos heeft volgende week een afspraak met de werkgroep Hart voor de Baarzen. 
Daarnaast is er op 21 juli een inloopavond over de plannen Hart van de Baarzen. Naar verwachting 
wordt in de tweede helft van dit jaar de gebiedsvisie aan de raad voorgelegd.  
 
Cat. II   
De raad heeft kennisgenomen van de ingekomen stukken in categorie I en II.  
 
6. Hamerstukken 
 
7. Bespreekstukken 
7.1 Jaarverslag en jaarrekening 2020  
D66: Hamerstuk.  
 
PvdA-GL: vindt het lastig te beoordelen of de financiële inspanningen geleid hebben tot het behalen 
van de beleidsambities. De beleidsindicatoren in het jaarverslag zijn suboptimaal. Het was het eerste 
jaar dat er een landelijk vuurwerkverbod was, hetgeen geleid heeft tot een vermindering van het 
aantal vuurwerkongelukken. Hierdoor is PvdA-GL voorstander om het vuurwerkverbod te 
continueren en dient hiervoor een motie (M1) in, waarin het college verzocht wordt:  

1. Een actieve lobby in de regio te starten met als doel een algeheel vuurverbod voor de regio;  
2. De voortgang van deze lobby terug te koppelen naar de raad;  
3. Daarnaast te besluiten een algeheel vuurwerkverbod in te voeren in de gemeente Vught.  
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GB: dankt het college voor het A4’tje en is voorstander om dit overzicht verder te finetunen in de 
auditcommissie. Tot slot kan zij instemmen met het jaarverslag en jaarrekening 2020.  
 
CDA: kan instemmen met het jaarverslag en jaarrekening 2020. Complimenten aan het college om 
het grootste gedeelte van het resultaat toe te voegen aan de reserve budgetoverhevelingen, we zullen 
dit nog hard nodig hebben.  
 
Progressief Liberaal Vught uit haar zorgen over het risico onderbouwing rechtmatigheid 
jeugdwerk en WMO, genoemd in de bestuurlijke samenvatting van het accountantsverslag. 
Hamerstuk.  
 
VVD: het verwachte begrote resultaat van - € 308.000 door incidentele baten/lasten een batig saldo 
van € 1,3 miljoen is geworden. De accountant heeft de risico’s op ICT-gebied benoemd, specifiek de 
autorisaties en het ontbreken hiervan. En vraagt dit zo spoedig mogelijk op te lossen. VVD mist bij 
de paragraaf mens bewustzijn kweken. Tot slot kan VVD instemmen met het jaarverslag en 
jaarrekening 2020.  
 
SP: kan eveneens instemmen met voorliggend jaarverslag en jaarrekening 2020.   
 
Wethouder Du Maine geeft dat er in de auditcommissie gekeken zal worden naar de 
beleidsindicatoren. Dit geldt ook voor het finetunen van het A4’tje. In de organisatie is men al bezig 
met het kweken van bewustzijn. De aandacht voor gijzelsoftware wordt meegenomen in de nieuwe 
aanbesteding. Deadline is niet nodig, is al opgelost.  
 
Burgemeester Van de Mortel geeft aan dat het college geen standpunt heeft ingenomen ten 
aanzien van de motie ‘Vuurwerkverbod’. VNG adviseert, in het kader van handhaving, gemeenten te 
gaan voor een landelijk vuurwerkverbod. Een vuurwerkverbod wordt vastgesteld in de Algemeen 
Plaatselijke Verordening (APV), die naar verwachting geagendeerd wordt voor de 
decembervergadering. Bij een eventueel vuurwerkverbod dient de APV hierop te aangepast, wellicht 
niet het juiste moment richting inkopers van vuurwerk. Dit zou betekenen dat de APV in de 
eerstvolgende cyclus in 2022 dient te worden aangepast.  
 
2e termijn  
 
D66 vraagt PvdA-GL de motie aan te houden tot er wellicht landelijk beleid komt.  
 
PvdA-GL vindt dit het moment, ook vanwege de inkoop door de vuurwerkleveranciers, om te 
bepalen of er wel of geen vuurwerkverbod in Vught dient te komen en wil daarom de motie in 
stemming brengen.  
 
GB wil het beleid van de Veiligheidsregio hierbij betrekken. Daarnaast moeten we vuurwerktoerisme 
en illegaliteit voorkomen. Alles overwegend zal GB de motie niet steunen.  
 
CDA steunt de motie niet, vanwege de argumenten van het college.  
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Progressief Liberaal Vught steunt de motie niet, omdat zij het afsteken van vuurwerk aan de 
omgeving wil overlaten. Hamerstuk.  
 
VVD volgt het advies van het college en zal daarom tegen de motie stemmen.  
 
SP stemt ook tegen de motie.  
 
Het raadsbesluit in stemming gebracht en unaniem (21 stemmen) aangenomen.  
De motie  ‘vuurwerkverbod’ (M1), ingediend door PvdA-GL wordt in stemming gebracht. Voor 
deze motie is de fractie van PvdA-GL (3), tegen de motie stemmen de fracties van D66 (4), VVD 
(3), SP (1), GB (6), Progressief Liberaal Vught (1), CDA (3).  
 
7.2 Bestuursrapportage (burap) I-2021 
VVD vindt de burap lastig te lezen. De auditcommissie is voornemens om zowel het jaarverslag en 
de burap concreter te maken. Door de Coronancrisis is er nog geen feestelijke aandacht besteed aan 
de invlechting met Helvoirt. Daarom wordt, mede namens D66 en CDA een motie ‘subsidie 
evenement’ (M2) ingediend waarin het college verzocht wordt:  

1. Een bedrag van € 10.000 te reserveren als incidentele subsidie voor de organisatie van een 
evenement of festival;  

2. Dit bedrag te bekostigen uit de post subsidies; 
3. Inwoners van de gemeente Vught uit te dagen een evenement of festival te organiseren voor 

alle inwoners van de gemeente Vught, waar tevens alle horecaondernemers uit Vught, 
Helvoirt en Cromvoirt aan deel kunnen nemen.  

 
Wethouder Du Maine meldt dat in het bestuursakkoord is aangegeven dit soort evenementen te 
willen organiseren. Daarom ondersteunt het college de motie.  
 
D66 is mede-indiener van de motie.   
 
PvdA-GL ziet graag een feest wat voor verbinding zorgt, maart vraagt zich af of dit wel de meest 
doelmatige manier om de gemeente één te laten worden?  
 
GB: Hamerstuk. Naar aanleiding van de motie wordt gevraagd wat er bedoeld wordt met het 
deelnemen door alle horecaondernemers uit Vught, Helvoirt en Cromvoirt? Worden zij actief 
betrokken bij de planvorming of kunnen zij deelnemen aan een voorgesteld plan? Wie gaat de kar 
trekken: een evenementenbureau? 
 
CDA is mede-indiener van de motie. Met de motie willen we het college vragen dat inwoners ideeën 
kunnen aandragen voor de invulling van het evenement.  
 
Progressief Liberaal Vught is blij met het positieve resultaat, waar onder andere de 
Gebiedsontwikkeling De Baarzen en De Wieken debet aan is, hopende dat er snel duidelijkheid 
komt over de ontwikkeling. Daarnaast zal Progressief Liberaal Vught de motie steunen.  
 
VVD is op zoek naar een evenement voor alle drie de kernen en daagt inwoners uit met ideeën te 
komen. De invulling van dit evenement dient uit de gemeenschap te komen, waarbij ondernemers 
kunnen aanhaken. Het college is de kartrekker.  
 
SP vraagt naar een uitsplitsing van de organisatie van dit evenement? Wat willen we met het 
voorgestelde bedrag van € 10.000 bereiken: gaan we hiervoor een prijsvraag uitschrijven?  
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Wethouder Du Maine geeft aan dat er een bedrag van € 10.000 is gereserveerd in het 
uitvoeringsprogramma. Het college daagt inwoners en ondernemers uit om een goed idee voor de 
invulling van dit evenement in te dienen.  
 
2e termijn 
 
PvdA-GL vraagt in hoeverre deze motie nodig is, omdat hierover al iets is opgenomen in het 
uitvoeringsprogramma?  
 
Wethouder Du Maine meldt dat er in het uitvoeringsprogramma geen evenement voor 2021 is 
opgenomen. In die zin is deze motie een toevoeging op het uitvoeringsprogramma. Tot slot wordt 
een voorbehoud gemaakt, indien de Coronacijfers blijven stijgen  
 
Het raadsbesluit in stemming gebracht en unaniem (21 stemmen) aangenomen. Vervolgens wordt 
de motie ‘Subsidie evenement’ (M2), ingediend door VVD, CDA en D66, in stemming gebracht en 
wordt eveneens unaniem aangenomen.  
 
7.3 Kadernota 2022-2025  
D66: is blij met voorliggend ambitieuze, duurzame en transparantie uitvoeringsprogramma. Het 
brengt Vught, Helvoirt en Cromvoirt naar een gezonde en groene toekomst. D66 is, na het lezen 
van de 100-dagen gespreksverslagen, trots op de maatschappelijke kracht van Vught, Helvoirt en 
Cromvoirt. Een goede start van een heldere bestuursfilosofie. D66 is blij dat het 
uitvoeringsprogramma in de commissie door alle partijen werd omarmd en betekent een goede basis 
voor samenwerking. We gaan van inspraak naar participatie, een belangrijke en spannende stap. 
Voor 2022 wordt het sociale gezicht van Vught voor het opvangen van de Coronacrisis erg 
belangrijk. Het college heeft inzicht gegeven in de status en de plannen voor de cybersecurity. D66 
ziet graag in de raadsvoorstellen een heldere financiële paragraaf opgenomen. De zorgen over 
Jeugdzorg houden aan. D66 is blij dat er in Vught stappen gezet worden als het gaat om preventie. 
Er is onzekerheid over de uitkering van het gemeentefonds. Daarnaast vraagt het 
uitvoeringsprogramma om een extra investering van minimaal  € 250.000 per jaar en dient hiervoor 
een motie ‘overzicht mogelijkheden voor extra inkomen gemeente’ (M3) in, waarin het college 
verzocht wordt:  

1. Een geactualiseerd overzicht te geven aan de raad met welke mogelijkheden er voor de 
gemeente kunnen zijn om extra inkomsten te genereren in de komende jaren.  

De raad is geïnformeerd over LED verlichting van straatverlichting. Met deze informatie 
doorrekenend dan is dit in 2030 nog niet gereed. Daarom dient D66 de motie ‘Verledding openbare 
verlichting’ (M4) in en verzoekt het college:  

1. De inhaalslag te maken en het begrote bedrag voor 2021 zo volledig mogelijk te 
besteden;  

2. Ervoor te zorgen dat in 2030 het volledige areaal is vervangen, voor zover technisch 
mogelijk en voor zover het niet al zal worden vervangen/verwijderd als onderdeel van 
Rijksinfra.  

We dienen zo snel mogelijk bomen te planten. Daarom dient D66, samen met VVD, de motie 
‘boomplantprogramma’ (M5) en verzoekt het college:  

1. Om samen met de lokale initiatiefnemers in 2022 zowel een bomenkansenkaart op te 
stellen als deze te vertalen naar een boomplantprogramma en beiden voor te leggen aan 
de raad.  
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PvdA-GL is blij met het uitvoeringsprogramma. Voornamelijk omdat er niet meer gedwongen 
wordt geherindiceerd voor mensen met een chronische ziekte en de mate waarin klimaatuitdagingen 
worden omarmd, zoals bijvoorbeeld de Regionale Energie Strategie (RES) en het bij planten van 
bomen. PvdA-GL vraagt aandacht voor een goede jeugdzorg. In het uitvoeringsprogramma wordt 
gesproken over een integrale aanpak met scholen. Een integrale aanpak heeft het beste resultaat als 
er, naast scholen, ook gekeken wordt naar de ouders, sportverenigingen en alle maatschappelijke 
organisaties. Wat bedoeld de wethouder met de integrale preventie aanpak? Nog dit jaar wordt een 
nieuw armoedebeleid verwacht. PvdA-GL vraagt aandacht voor onbedoelde neveneffecten van de 
kostendelersnorm. Is het college bereid te kijken hoe de zij de handreiking in het nog op te stellen 
armoedebeleid kunnen gebruiken? Het uitvoeringsprogramma ademt participatie, maar mist een 
visie hoe je jongeren betrekt bij de raad, openbaar bestuur, bij beleid waar zij belang bij hebben. Hoe 
wil het college dit meenemen in het uitvoeringsprogramma. Vught heeft mooie speeltuinen en 
beweegpleinen. PvdA-GL vraagt aandacht voor de toegankelijkheid hiervan, ook voor mensen met 
een beperking.  
 
GB vindt het ambitieuze uitvoeringsprogramma het meest interessant aan voorliggende kadernota. 
Belofte maakt schuld. Er moet extra geld binnen komen om de doelstellingen van het 
uitvoeringsprogramma uit te kunnen voeren. GB wil tegemoet komen aan de wensen van Helvoirt 
zoals het opstapperron en fietstunnel bij Den Hoek en dient hiervoor de motie ‘station en 
spoortunnel bij Den Hoek – den Dreef’ (M6) en verzoekt het college:  

1. De mogelijkheden voor realisatie van een fiets/wandeltunnel onder het spoor ter hoogte van 
Den Dreef nader te verkennen;  

2. Eveneens de haalbaarheid en kosten inzichtelijk te maken voor een opstapperron in 
Helvoirt;  

3. De raad actief en regelmatig te informeren over de voortgang en resultaten van de 
bevindingen.  

GB wil dat plannen concreet benoemd worden, omdat dat duidelijkheid schept voor de inwoners. In 
welke maand kan de raad het woningbouwprogramma Isabellaveld ontvangen?   
Omtrent veiligheid zijn een aantal zaken niet helder of niet concreet genoeg benoemd. Wat wordt er 
bedoeld met ‘in overleg met inwoners en wijkagenten maken we wijkagenda’s voor veiligheid’? In 
het uitvoeringsprogramma wordt gesproken over het verhogen van de weerbaarheid van 
ondernemers in het buitengebied om ondermijnende criminaliteit in het buitengebied aan te pakken. 
Wat verstaat het college onder verhoging van weerbaarheid? Wat zijn de taken van de extra fte-er op 
het gebied van veiligheid?  
Ten aanzien van Rijksinfra meldt GB dat er een bedrag is ontvangen van € 11,8 miljoen om de 
trillingshinder voor de spoorbewoners te verlagen. Zij pleit ervoor om deze gelden breder in te 
zetten, om zodoende de zorgen bij deze bewoners te verminderen. Daarom wordt de motie ‘PHS 
Trillingshinder in Vught’ (M7) ingediend, waarin het college verzocht wordt:  

1. Als mede-opdrachtgever in te zetten het beschikbare budget van bijna € 12 miljoen, voor de 
beperking van trillingshinder, breder in te zetten voor alle aanwonenden van het spoor dan 
uitsluitend voor ondergrondse trillings-werende constructie;  

2. Innovatieve, andere trillingsbeperkende maatregelen inzichtelijk te maken waarbij eveneens 
gekeken wordt naar aanvullende maatregelen aan de bron; 

3. Zich in te spannen ervoor te zorgen dat goederenvervoer in de tijdelijke situatie zoveel 
mogelijk via de Betuweroute rijdt;  

4. De raad hierover actief en regelmatig te informeren.  
GB pleit al langer voor verkoop en ten dele terug huren van het gemeentekantoor en namen kennis 
van een alternatief plan voor een koppeling van De Speeldoos, in combinatie met woningbouw. Als 
het gaat om energie en klimaat ontbreken er innovatieve en alternatieve technieken om de gestelde 
doelen van de Regionale Energie Strategie te kunnen realiseren. Tot slot. Bewoners richten in 
samenspraak met omwonenden hun eigen woonwijk in; een individueel belang. Maar dat bijt met het 
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algemeen belang van mensen die meer woningen gerealiseerd zien worden. Hoe gaat het college 
hiermee om?   
 
CDA is tevreden met het uitvoeringsprogramma. Besturen vraagt om het maken van weloverwogen 
keuzes, waarbij het gemeenschappelijk belang voorop moet staan. Het uitvoeringsprogramma geeft 
onderliggende motiverende kernwaarden aan: een open en actieve houding van het college, 
betrokkenheid bij problematieken en inwoners en vanuit een optimistische grondhouding besturen.   
De kadernota wordt gedicteerd door autonome ontwikkelingen, veranderingen van inkomsten en 
uitgaven die de gemeente Vught van het rijk worden opgelegd. De autonome kostenstijging over de 
periode 2022-2025 bedraagt € 2 miljoen, de autonome ontvangstenstijging bedraagt € 1 miljoen en 
een reguliere kostenstijging van € 500.000. De kadernota is met veel onzekerheden omgeven, 
daarom moeten wel behoedzaam opereren. CDA is benieuwd naar de septembercirculaire en wacht 
met spanning de nieuwe verdeelsleutel van het gemeentefonds af.  
 
Progressief Liberaal Vught: het uitvoeringsprogramma is de basis van voorliggende kadernota. In 
de 100 dagen gesprekken van het college zijn veel goede ideeën opgehaald. Opvallend hierin is dat, 
met het oog op het subsidiebeleid en accommodatiebeleid, er met weinig sportclubs gesproken is. 
Hebben zij zich hier niet voor gemeld of hebben zij geen uitnodiging ontvangen? Daarnaast 
ontbreekt de Micha de Vriesschool in het uitvoeringsprogramma. De school benadert het aantal 
maximum leerlingen wat op de huidige locatie is toegestaan. Kan het college duidelijkheid 
verschaffen waarom deze school niet is meegenomen. De school verdient snel duidelijkheid over de 
groei van de school in relatie tot passende onderwijshuisvesting. Er staan weinig concrete plannen in 
de motie bomenplantprogramma (M5), ingediend door D66 en VVD. Progressief Liberaal Vught is 
voorstander om nog dit jaar te starten met het planten van bomen.  
 
VVD is blij met het schoolmaatschappelijk werk vanuit jeugdzorg en de inzet van de coördinator 
complexe problematiek. Het is belangrijk dat er een sluitende begroting voor de komende jaren is. 
Afgelopen periode is er veel digitaal vergaderd.. Omdat er in het Raadhuis geen goede middelen 
aanwezig zijn om de vergaderingen uit te zenden wordt, samen met D66, Progressief Liberaal Vught 
en CDA, de motie ‘Audio-video uitzendingen raad’ (M8) ingediend waarin de griffier verzocht 
wordt:  

- Een raadsvoorstel voor te bereiden waarmee conform de vigerende begrotingsregels een 
investeringskrediet van € 34.000 aan de raad kan worden gevraagd;  

- Vervolgens in de raadszaal en de commissiekamer een professioneel camerasysteem te laten 
installeren zodat vanaf het najaar 2021 via het nieuwe systeem uitgezonden kan worden;  

En spreekt uit dat:  
- De kapitaallasten van de investering van € 34.000 te verwerken in de Programmabegroting 

2022 (inclusief meerjarenraming);  
- De financiële dekking van de kosten van € 8.000 voor de lease van de ‘encoders’ wordt 

gevonden binnen de stelpost COVID-19 en dat hiertoe bij de 2e bestuursrapportage 2021 de 
begroting wordt gewijzigd.  

 
SP is van mening dat de barrière voor participatie in Vught nog te hoog ligt. Daarnaast wordt de 
verdeelsleutel gemeentefonds afgewacht, waarbij aandacht gevraagd wordt voor het sociaal domein. 
SP is blij met de gespreksverslagen van de 100 dagen gesprekken. Vervolgens wordt er een 
koppeling gemaakt tussen de jeugdzorg en het armoedebeleid: 70% van de kinderen die in de 
jeugdzorg terecht komen hebben te maken met een (proces van een) scheiding, 90% van de 
scheidingen wordt veroorzaakt door armoede. SP kijkt dat er meer bewijs en data gedreven gewerkt 
gaat worden en wil onderwijsinstanties uitnodigen om te komen kijken om de essentiële data voor 
belangrijke keuzes op te doen. De autonome ontwikkelingen dienen we te respecteren.  
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Wethouder Du Maine geeft aan dat een sluitende begroting voorop staat. Hij nuanceert de 
bruidsschat van Helvoirt. Er zijn activa overgekomen, waarvoor leningen aangegaan moeten 
worden. Er ligt een ambitieus uitvoeringsprogramma. Reagerend op de moties:  

- Overzicht mogelijkheden voor extra inkomsten gemeente (M3): de motie is uitvoerbaar. Je 
kunt, naast het verhogen van belastingen, ook andere vormen nastreven om je inkomsten te 
verhogen. Een voorbeeld hiervan is het kijken naar de kostendekkendheid van de leges. 
Daarnaast kan er gekeken worden of er meer opbrengst genereerd kan worden bij de 
verkoop van vastgoed.  

- Station en (fiets)spoortunnel Den Hoek Helvoirt (M6): de voorgestelde onderdoorgang is al 
in het bestuursakkoord en uitvoeringsprogramma opgenomen. Het tweede verzoek, de 
haalbaarheid en kosten inzichtelijk te maken, is niet de juiste gang van zaken. Het college is 
bezig met een lobbytraject. Als dit verder gevorderd is dienen de kosten en voordelen 
inzichtelijk gemaakt te worden. Het derde verzoek, de raad hierover te informeren, vindt 
binnenkort plaats middels een informatieavond over de ontwikkelingen Rijksinfra.  

- PHS Trillingshinder in Vught (M7): de besteding van het bedrag van € 11,8 miljoen is 
vastgelegd in het Tracébesluit. Dit kan niet zomaar gewijzigd worden. Er zijn onderzoeken 
naar innovatieve oplossingen gaande hoe de trillingen op een andere manier tegengegaan 
kunnen worden. Daarnaast spant het college zich in het goederenvervoer zoveel als mogelijk 
via de Betuweroute te laten rijden. Hiermee is de motie overbodig.  

 
GB: in het Tracébesluit zijn geen bedragen vastgelegd, enkel maatregelen. Zit er ruimte in het budget 
en kan hiermee geschoven worden? Waarom wordt de raad niet geïnformeerd over de inspanningen 
van het college? En wat zijn de innovatieve vormen die ingezet gaan worden om trillingshinder te 
verminderen? 
 
Wethouder Du Maine verwijst naar het bijpraatmoment over de ontwikkelingen Rijksinfra 
volgende week, waar ook de innovaties aan bod komen. De vraag of er ruimte in het budget zit en 
of hiermee geschoven kan worden dient de wethouder na te vragen. Tot slot reageert hij op de 
motie ‘Audio-video uitzendingen raad’: het college heeft geen oordeel over deze motie, dat is aan de 
raad. Een deel van de in de motie genoemde stelpost is gelabeld en moeten we specifiek aan 
bepaalde activiteiten uitgeven, andere middelen zijn niet gelabeld. Hieronder kunnen we deze motie 
scharen.   
 
Wethouder Van de Ven reageert op de moties:  

- Wat in de motie ‘Verledding openbare verlichting’ (M4) gevraagd wordt, doet het college al. 
Voor 2021 is een twee keer zo hoog bedrag in de begroting opgenomen voor het plaatsen 
van ledverlichting in de openbare ruimte. Dit komt omdat we hier vorig jaar niet volledig aan 
toegekomen zijn, het is dus een inhaalslag van vorig jaar. Vorig jaar konden we niet 
versnellen, omdat eerst enkele lantaarnpalen vervangen moesten worden voordat het 
armatuur vervangen kon worden. Nu worden deze armaturen versneld vervangen. Inmiddels 
zijn bijna alle hoogvermogen lampen vervangen. De ambitie van het college, vervanging 
openbare verlichting door LED voor 2030 is nog steeds haalbaar. De 25 jaar die genoemd 
wordt heeft niet te maken met de termijn om alle openbare verlichting te  voorzien van 
LED, maar met het geven van de opdracht om in uiterlijk twee jaren alle openbare 
verlichting te vervangen door LED. Dit betekent een extra uitgave van € 1,5 miljoen en dat 
over 25 jaar alle openbare straatverlichting opnieuw vervangen dient te worden.  

- Boomplantprogramma (M5): het college gaat ook in 2021 bomen planten, maar heeft de 
ambitie om op grotere schaal bomen te gaan planten. Dit vraagt om voorbereiding, planning 
en een aanloop, een aanloop in 2022 zodat in 2023 op grotere schaal bomen geplant kunnen 
worden. Het is mogelijk om dit naar voren te halen, maar dit betekent dat andere 
groenwerkzaamheden naar een later moment geschoven moeten worden. Dit kan problemen 
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overleveren met de nota groen, herijking kapbeleid en/of herijking maaibeleid. Het 
daadwerkelijk kunnen regelen van een groot terrein waar de bomen geplant kunnen worden 
vraagt in ruimtelijk opzicht een andere tijdspanne. De elementen zoals een nota groen, etc. 
zijn bouwstenen voor de Omgevingsvisie.  We hebben niet de capaciteit om alles in één jaar 
te doen.  

Daarnaast reageert de wethouder nog op enkele vragen:  
- Naar aanleiding van de vraag van PvdA-GL hoe om te gaan met de kostendelersnorm meldt 

de wethouder dat de Tweede Kamer in juni jl. een motie heeft aangenomen, waarin gevraagd 
wordt in schrijnende gevallen maatwerk te leveren, bewust mee om te gaan, om te 
voorkomen dat er ongewenste effecten zijn. Het college zal dit op deze manier gaan 
uitvoeren. De wethouder zegt toe met een raadsinformatiebrief te komen hoe wordt 
omgegaan met de kostendelersnorm en in welke gevallen er maatwerk geleverd wordt 
[toezegging]. Het armoede- en schuldhulpverleningsbeleid staat voor volgend jaar op de 
planning. Hierbij worden partijen uit het veld betrokken.  

- Om ook mensen met een beperking te kunnen laten spelen in de speel- en beweegtuinen 
ondersteunt het college van harte. Als op een locatie een nieuwe speeltuin wordt ingericht of 
wanneer een speeltuin wordt gerenoveerd wordt, ook met omwonenden, gekeken naar de 
mogelijkheden. Bijvoorbeeld door te kiezen voor een vogelnestschommel of het aanleggen 
van een verhard pad naar een voorziening. Bij een beweegroute kan men verschillende 
oefeningen doen op eigen niveau. Omwonenden zijn geen voorstander van het plaatsen van 
banken, omdat hiervan overlast wordt ervaren.  

- Naar aanleiding van de opmerking van GB over het energie- en klimaatbeleid en het 
ontbreken van innovatieve technieken. Dit wordt meegenomen in de uitwerking van de zon- 
en windvisie.  

- Voor wat betreft De Speeldoos heeft de raad het college de opdracht gegeven een 
nieuwbouwplan op de huidige locatie uit te werken. Daarom heeft het college het plan voor 
kennisgeving aangenomen.  

 
Wethouder Vos refereert aan de vraag van GB over het Isabellaveld en hoe het college omgaat met 
het burgerinitiatief en het aantal woningen dat nodig is. Op dit moment worden er diverse scenario’s 
uitgewerkt. Het college streeft er naar om dit in november 2021 aan de raad voor te leggen. Naar 
aanleiding van de opmerking van Progressief Liberaal Vught dat er in de 100 dagen weinig met 
sportclubs is gesproken wordt aangegeven dat er wel met overkoepelende organisaties is gesproken. 
Enkele sportclubs hebben ervoor gekozen om alleen met de wethouder nader kennis te maken.  
 
Ook wethouder Potters beantwoordt nog enkele vragen:  

- Jeugdzorg blijft een zorgenkind. Jeugdbescherming en jeugdreclassering heeft de hoogste 
prioriteit. Zij kampen met een personeelstekort. Er wordt meer ingestoken op preventie. 
Namens de regio zijn er gesprekken met het ministerie.  

- Om jongeren te betrekken in de politiek en het openbaar bestuur wil het college in het eerste 
halfjaar van 2022 een Talentklas inrichten, waarin jongeren gedurende zes maanden met 
politiek aan de slag gaan. Uiteraard is hierbij de hulp van de raad gewenst.  

- De Micha de Vriesschool is opgenomen bij het Integraal Huisvestingsplan Onderwijs (IHP). 
Voor de vaststelling van het aantal leerlingen wordt vastgehouden aan de peildatum van 1 
oktober.   

- Naar aanleiding van de vraag over de bestuursfilosofie van GB Buurt, als een wijk zich 
ongevraagd bezig gaat houden met de verdere invulling van de wijk moedigt het college aan. 
Zij is benieuwd naar ideeën van de inwoners.  
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Burgemeester Van de Mortel:  
- Met de wijkagenda wordt bedoeld dat we in de wijken willen luisteren naar wat er in de 

wijken speelt, waar de prioriteiten liggen en hierop de inzet van wijkagenten afstemmen.  
- Het verhogen van de weerbaarheid van ondernemers in het buitengebied is zorgen dat we 

weten wat er in buitengebied speelt. Dat betekent dat er maatgericht met mensen en  
ondernemers gaat kijken wat er speelt en hoe zij hen in de kwetsbaarheid kunnen helpen om 
te voorkomen dat zij slachtoffer worden van ongewenste praktijken.  

- Extra fte-er betekent geen uitbreiding, maar een tweede interne medewerker die zich gaat 
houden met veiligheid. De college heeft de ambitie om het aantal van 1 fte met 1 fte uit te 
breiden. Het betreft niet de boa’s en er wordt ook geen extra geld voor gevraagd. De 
discussie over de inzet van uren wordt op een later in de raad gevoerd.  

- Door de herindeling is er ongeveer 40 fte bij gekomen. Op dit moment is er geen sprake van 
leegstand van het gemeentekantoor. Het voorstel voor een koppeling van De Speeldoos met 
het gemeentekantoor is niet realistisch en niet haalbaar.  

 
2e termijn  
 
D66 is blij met het ambitieuze uitvoeringsprogramma Het is goed om stil te staan om extra 
inkomsten te genereren, om het uitvoeringsprogramma te kunnen uitvoeren. D66 steunt de motie  
‘Station en (fiets)spoortunnel Den Hoek Helvoirt’ (M6) niet, omdat het enerzijds in het 
uitvoeringsprogramma al is opgenomen en anderzijds is het moment vanwege het lobbytraject niet 
handig is. Ook de motie ‘PHS Trillingshinder in Vught’ (M7) steunt D66 niet, omdat de besteding 
van het bedrag is opgenomen in het Tracébesluit. D66 houdt vast aan de motie 
‘Boomplantprogramma’ (M5) omdat ze in 2022 een boomplantplan willen zien, zodat er in het 
voorjaar van 2023 gestart kan worden met het planten van bomen. We moeten aan de slag om de 
ambitie te kunnen realiseren. De motie ‘Verledden openbare verlichting’ (M4) wordt, na het betoog 
van de wethouder, ingetrokken. D66 zal de voortgang kritisch volgen.  
 
PvdA-GL is tevreden met de beantwoording en toezegging van de wethouder. Reagerend op de 
moties, kan de motie ‘Overzicht mogelijkheden voor extra inkomsten gemeente’ (M3) op de steun 
rekenen. Door de toezegging van de wethouder steunt PvdA-GL de motie over ‘PHS Trillingshinder 
in Vught’ (M7) niet. Dit geldt ook voor de motie ‘boomplantprogramma’ (M5). De motie ‘Audio-
video uitzendingen raad’ (M8) gaat het om veel geld en vraagt daarom in het kader van participatie 
onder inwoners een enquête uit te zetten hoe inwoners de raadsvergaderingen willen volgen.  
  
GB reageert op de motie ‘Audio-video uitzendingen raad’ (M8) gaat het ook om de presentatie van 
de raad. Op dit moment buigt een werkgroep bestuurlijke vernieuwing zich over mogelijke 
verbeteringen. We dienen ervoor te zorgen dat het voor inwoners interessanter wordt om de 
vergaderingen te volgen. GB is voorstander om een tussenstap te maken en wacht de 
verbetervoorstellen van de werkgroep af. Dit is de reden dat zij de motie niet steunen. Welllicht zou 
de lokale omroep hierin een rol kunnen spelen. Om het uitvoeringsprogramma te kunnen uitvoeren 
zijn extra inkomsten benodigd. De investeringen mogen wat GB betreft opgetrokken worden naar  
€ 500.000. Zij zullen de motie ‘Overzicht mogelijkheden voor extra inkomsten gemeente’ (M3) 
steunen. Als het gaat om onderwijshuisvesting staan we voor grote investeringen. De motie 
‘Boomplantprogramma’ (M5) steunen zij, vanwege de toezegging van de wethouder, niet. In de 
motie ‘Station en (fiets)spoortunnel Den Hoek Helvoirt’ (M6) komt, vanwege de bestuurlijke 
inspanning van het college, het tweede verzoek ‘eveneens de haalbaarheid en kosten inzichtelijk te 
maken voor een opstapperron in Helvoirt’ te vervallen. Ten aanzien van de motie ‘PHS 
Trillingshinder in Vught’ (M7) is het fijn te horen dat er reeds invulling aan gegeven wordt, maar het 
is goed als inwoners hierover ook geïnformeerd worden. Daarom opteert GB om een deel van de 
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bijeenkomst ‘Ontwikkelingen Rijksinfra’ volgende week openbaar te maken. Tot slot: kan de 
wethouder toezeggen dat het plan Isabellaveld in november aan de raad wordt voorgelegd?  
 
CDA reageert op de moties:  

- Overzicht mogelijkheden voor extra inkomsten gemeente (M3) kan op steun van CDA 
rekenen;   

- Boomplantprogramma (M5) steunt CDA niet;  
- Station en (fiets)spoortunnel Den Hoek Helvoirt (M6a) is een sympathieke motie, maar is 

overbodig omdat dit is opgenomen in het bestuursakkoord en uitvoeringsprogramma.  
- PHS Trillingshinder in Vught (M7) steunt CDA niet;  
- CDA is mede-indiener van de motie ‘Audio-video uitzendingen raad’ (M8).  

 
Progressief Liberaal Vught dankt het college voor de beantwoording en is blij met de toezegging 
van de wethouder voor een sluitende begroting. Reagerend op de moties:  

- Overzicht mogelijkheden voor extra inkomsten gemeente (M3) kan op steun van Progressief 
Liberaal Vught rekenen;   

- Boomplantprogramma (M5) kan op steun van Progressief Liberaal Vught rekenen; 
- Station en (fiets)spoortunnel Den Hoek Helvoirt (M6a): zal Progressief Liberaal Vught niet 

steunen;  
- Dit geldt ook voor de motie ‘PHS Trillingshinder in Vught (M7);  
- Progressief Liberaal Vught is mede-indiener van de motie ‘Audio-video uitzendingen raad’ 

(M8).  
 
VVD reageert op de moties:  

- Boomplantprogramma (M5) zal het niet gaan halen;  
- Station en (fiets)spoortunnel Den Hoek Helvoirt (M6a): de wethouder heeft aangegeven dat 

de motie overbodig en daarom zal VVD deze niet steunen;  
- PHS Trillingshinder in Vught (M7): hierover wordt de raad volgende week over bijgepraat. 

Daarom zal VVD deze motie niet steunen;  
- Overzicht mogelijkheden voor extra inkomsten gemeente (M3) kan op steun van de VVD 

rekenen. Gevraagd wordt hoe in de gaten gehouden wordt hoe de leges kostendekkend 
gehouden kunnen worden?  

 
SP:  

- Overzicht mogelijkheden voor extra inkomsten gemeente (M3) kan op steun van SP 
rekenen;   

- Boomplantprogramma (M5) steunt SP niet;  
- Station en (fiets)spoortunnel Den Hoek Helvoirt (M6a): SP steunt deze motie niet, omdat 

deze overbodig is;  
- PHS Trillingshinder in Vught (M7): volgende week worden we hierover bijgepraat. Daarom 

steunt SP deze motie niet; 
- Audio-video uitzendingen raad (M8) kan op steun van SP rekenen.   

 
Wethouder Du Maine geeft aan dat naar aanleiding van de discussie over bestuurlijke inzet dat het 
college zich moreel beseft dat het meer is dan een telefoontje. Het college streeft ernaar om de 
informatie, die volgende week vertrouwelijk met de raad gedeeld wordt over de ontwikkelingen 
Rijksinfra, zo snel als mogelijk openbaar te kunnen maken. De vraag over de kostendekkendheid 
van de leges zal schriftelijk beantwoordt worden.  
 



 

12 
 

Wethouder Van de Ven geeft aan dat het college het verzoek uit de motie van harte steunt. Ook in 
2021 en 2022 worden er bomen geplant. Maar voor het planten van een grote hoeveelheid bomen 
wordt voorbereidingstijd gevraagd.  
 
Wethouder Vos geeft aan voortvarend gestart te zijn met Isabellaveld fase II. Op dit moment 
worden diverse scenario’s uitgewerkt. Zodra het mogelijk is, wordt het voorstel aan de raad 
voorgelegd. Een exacte datum kan niet worden aangegeven, dit is ook afhankelijk van gesprekken 
met de verschillende stakeholders. 
  
Het raadsbesluit wordt in stemming gebracht en wordt unaniem (21 stemmen) aangenomen. 
Vervolgens worden de moties in stemming gebracht:  

- Motie ‘Overzicht mogelijkheden voor extra inkomsten genereren’ (M3) wordt unaniem 
aangenomen. 

- Motie ‘Verledding openbare verlichting’ (M4) is ingetrokken.  
- Motie ‘Boomplantprogramma’ (M5) 

Voor de motie zijn de fracties van Progressief Liberaal Vught (1), VVD (3), D66 (4). Tegen 
de motie zijn de fracties van PvdA-GL (3), GB (6), CDA (3) en SP (1). Hiermee is de motie 
verworpen.  
Mevrouw Schellekens legt een stemverklaring af. D66 wil een proactief bomenbeleid en een 
positieve bomenbalans in Vught. Het beste moment om een boom te planten is tien jaar 
geleden.  

- Motie ‘Station en (fiets)spoortunnel Den Hoek Helvoirt’ (M6a) 
Voor de motie stemt de fractie van GB. Tegen de motie zijn de fracties van D66 (4), VVD 
(3), PvdA-GL (3), CDA (3), SP (1) en Progressief Liberaal Vught (1). Hiermee is de motie 
verworpen. 

- Motie ‘PHS Trillingshinder in Vught’ (M7)  
Voor de motie is de fractie van GB. Tegen de motie zijn de fracties van D66 (4), VVD (3), 
PvdA-GL (3), CDA (3), SP (1) en Progressief Liberaal (1). Hiermee is de motie verworpen. 

- Motie ‘Audio-video uitzendingen raad’ (M8)  
Voor de motie zijn de fracties van D66 (3), VVD (3), CDA (3), SP (1) en Progressief 
Liberaal Vught (1). Tegen de motie zijn de fracties van GB (6) en PvdA-GL (3). Hiermee is 
de motie aangenomen.  
Mevrouw Peijnenburg legt een stemverklaring af. GB vindt het van belang dat de 
vergaderingen uitgezonden worden op een goede manier. We moeten eerst laten zien wat we 
kunnen veranderen en vervolgens mogen daarbij de benodigde middelen bij komen.   

 
8. Moties vreemd aan de orde van de dag  
 
9. Sluiting 
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering op 9 juli om 00.00 uur.  
  
Vastgesteld in de raadsvergadering van 22 juli 2021. 
 
 
de griffier,     
drs. J.A. Deneer 
 
 
 
de voorzitter, 
R.J. van de Mortel 
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